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Abstract (en)
Aluminium cathode plates for the electrowinning of zinc, which have insulation strips at least at the edges which form two mutually approximately
parallel narrow-side surfaces with the electrode surfaces and which have holding devices for the purpose of suspension in the electrolysis bath and
for current collection at one narrow-side surface joining said narrow-side surfaces. The insulation strips consist, at least in the parts adjoining the
plate, of copolymeric polyolefin and are fused on around the edges formed by the side surfaces with the electrode surfaces. <IMAGE>

Abstract (de)
Kathodenbleche aus Aluminium für die elektrolytische Gewinnung von Zink, welche wenigstens an den Kanten, die zwei zueinander etwa parallele
Schmalseitenflächen mit den Elektrodenflächen bilden, Isolationsleisten aufweisen und welche an einer diese Schmalseitenflächen verbindenden
Schmalseitenfläche Halterungen zum Einhängen im Elektrolysebad und zur Stromabnahme aufweist, wobei die Isolationsleisten zumindest in den
an das Blech anschließenden Teilen aus copolymerem Polyolefin bestehen und um die von den Seitenflächen mit den Elektrodenflächen gebildeten
Kanten aufgeschmolzen sind. <IMAGE>
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